
Årsmelding MotoCross Harstad 2008 
 

MotoCross Harstad går inn i sin sjette sesong. 
Flere har gjennom stort engasjement viet sin tid til barne- og ungdomsarbeidet. 

Uten disse personer ville ikke gruppen kunne vise til dagens aktivitet, kvalitet, deltakelse, 

samhold og nivå. Benytter anledningen til å takke foresatte, slekt og venner som har hjulpet 

til. Tusen takk til dere alle. 
 

Året 2008 
En noe spe og krunglete start endte med en fantastisk sesong. Kjent for de fleste og ukjent 

for andre har søknad om regulering og offentlig behandling av denne pågått parallelt med 

annen klubbdrift. Mye usikkerhet og mange spørsmål preges. 

Styret har gjort sitt beste med jevnlige info møter. 

Takk til styret for godt gjennomført år.  

 

Gruppa fikk også i år flere nye medlemmer. 
Vi ser at flere foresatte deltar med større engasjement i aktiviteten. Vi ser frivillighet og at 

flere tar avsvar. Dette er kjempe positivt. 

Også i år har takhøyden vært til stede. Temperamentet i gruppa er fremdeles god. Det synes 

å være rom for diskusjoner. Dette er sunt og viser at det er samhold, og at vi bryr oss. 

 

Gruppen er fremdeles et trekkplaster for nye utøvere. 

Større deltakelse og besøk fra familie og venner vises godt. Det er noe mindre rekruttering 

enn tidligere men ikke mindre en forventet med tanke på gruppas alder og tilbud. 
  

Et godt år! 
Treninger to dager i uken. Helgesamlinger sammen med Bilcross og Offroad er fremdeles 

populært. Flere av vårer medlemmer har også dette året vært på besøk i andre klubber. 

Dette styrker miljøet og vi høster erfaringer. Bra! 

MX-gruppa har steget i gradene denne sesong. Større sykler, økt hastighet og ytterligere 

ombygginger av MX-bane var ikke til å unngå. Behovet og målene blir stadig større. 

Gruppen og moderklubb gjør sitt ytterste for å gjennomføre alle nye positive innspill og tiltak 

med små enkle midler.  

 

Damen + noen mannja har holdt kiosken og vaffeljernet varmt stort sett hele sesongen. 

Tusen takk til dere. Vi gleder oss veldig mye til en ny vaffel-sesong. 

 

Vi arrangerte et flott klubbløp der alle ble premiert. Vi avsluttet året med en fin julefest i 

Bowlinghallen for medlemmer, slekt og venner. Et fint punktum for året. 

 

Det er i dag ca 130 registerte medlemmer i motocrossgruppa. Noen mer aktive enn andre. 

Deltakelse på treninger er rimelig stabilt med ca 20-30 deltakere. Gruppa har i år klart å få på 

plass en meget kreativ og engasjert baneansvarlig samt større kioskgruppe. 

Inndeling i gruppevis terning er foreslått. Og vil bli forsøkt gjennomført ved første oppstart. 
 
Synlighet 
Stor frivillig og ufrivillig innsats er gjort for å profilere NMK Harstad i lokalmiljø og region. 

Dette hersker det ingen tvil om. 

Politiske og kommunale arenaer er oppsøkt. Vi ble invitert til bedriftsmøter. Lokal presse har 

omtalt klubben i dagevis. Markedsføringseffekten og verdien av dette vil kanskje ikke kunne 

måles med en gang - Så, benytt kommende sesong. All positive omtale har gjort sitt til at 



NMK Harstad og våre aktiviteter er viden kjent. Alle prater positivt om oss og Det er nå det 
gjelder.  
 

Hvor går veien videre. 
Motocross Harstad er fremdeles i sin spede begynnelse, la oss ikke glemme det. 

Flere av våre naboklubber (Alta, Reisa, Kiruna…) har holdt på i 20-30 år.  De har også drevet 

med helårs aktivitet lenge noe vi i vår klubb håper å kunne få gjennomført en dag. 

Motocrossgruppa har likevel klart å bemerke seg i andre miljøer og langt utenfor vår region. 

 

Motocross Harstad skal også i året som kommer gjøre sitt ytterste for å gi våre medlemmer, 

foresatte, slekt og venner, det beste av oss alle. Vi skal også i år vise at vi er en 

sammensveiset og positiv gruppe. Vi skal avholde treninger og sosiale samlinger der alle kan 

delta. 

 

Nye muligheter byr seg hos andre klubber. I Midt-Troms og Tromsø er nye baner åpnet. 

Dette betyr at vi kan delta i på deres arena. Positivt er det også at dette ligger innenfor 

rimelig rekkevidde. 

 

Internt vil året by på noe omorganisering. 

Mer og friere treninger gruppevis (NB! Innenfor gitte tider) 

Tempo og konkurranse skal slipes. 
 

 

Planer for 2009 
Treninger mandager og onsdager fra kl. 18 – 21 

Annenhver fredag fra kl. 17 – 20 fra og med 29. mai 2009 

Ny MX-trasè / bane ønskes ferdigstillet. 

Delta på lokale arrangement 

Delta sammen med våre nye naboklubber. 

Invitere andre klubber. 

Endurokjøring med eget personell (annenhver fredag). 

Anskaffe utstyr til utlån og prøving for nye potensielle medlemmer. 

Anskaffe sikkerhetsutstyr. 

Stadig søknad på midler / støtte. 

 

For gjennomføring av disse og andre planer trenger vi din støtte og hjelp. Bidrar du med 
litt blir det mindre på oss andre. Bare med å stå samlet om like mål er vil sterkest. 
Vi ønsker dere alle et godt Cross-år. 

 

 

 

 

MotoCross Harstad. 

Vi gleder oss til ny sesong!! 


